

家長／監護人同意書
(適用於十四歲或以下之義工)

本人_____ (家長／監護人姓名) 同意_____ (義工姓名) 參與 香港女童軍總會 (團體名稱) 舉辦的義工服務及透過該團體參加由義務工作發展局及香港迪士尼樂園度假區合辦之「迪士尼賞義工行動 2019/20」及同意提供參與義工的個人資料(包括身份証號碼的首 6 個字元)予大會辦理申請門票手續。

家長／監護人簽署：_____ 日期：_____

與義工之關係：_____

Parent/Guardian Consent Form
(Applicable to volunteer aged 14 or below)

I, _____ (Name of Parent/Guardian) agreed
_____ (Name of Volunteer) to participate in the volunteer services organized by The Hong Kong Girl Guides Association (Name of Registered Group) and via which to join “2019/20 Give A Day, Get A Disney Day” Volunteer Scheme organized by Agency for Volunteer Service and Hong Kong Disneyland Resort and to provide his/her personal data (include first 6 characters of the Hong Kong Identity Card) to the Organizer for ticket application.

Parent/Guardian's Signature: _____

Relationship with Volunteer: _____

Date: _____